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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till energi- och näringsminister Ebba Busch (KD)

2023/24:650 Utvinning av fossil energi 

I och med det stora behovet av kärnkraft i Sverige och vår omvärld har även 
behovet av utvinning av uran ökat. Detta kommer snart att bli verklighet i 
Sverige givet det tillägg till Tidöavtalet som kom på plats relativt nyligen. 
Många intressenter väntar med spänning på när en produkt kommer från 
regeringen till riksdagen för att möjliggöra detta på nytt i Sverige. 

Med det sagt finns det även behov av att vi i Sverige kan utvinna kol, olja och 
naturgas. Dels eftersom inte minst naturgas lär spela en stor roll för vår 
effektbalans och reservkraft under en överskådlig framtid, dels utifrån ett 
totalförsvarsperspektiv. Rörande det sistnämnda vore det direkt dumt att även 
fortsatt ha lagstiftningsbegränsningar på vad vi i Sverige får utvinna för energi. 
I den utsträckning det finns och behövs ska vi också kunna nyttja de 
tillgångarna. 

Det har vi kunnat göra fram till i närtid, när den förra regeringen skyndsamt, i 
slutet av sin tid vid makten, forcerade igenom propositionen Förbud mot 
utvinning av kol, olja och naturgas och skärpta regler för utvinning i 
alunskiffer (prop. 2021/22:150). För att ytterligare belysa hur dumt förbudet är 
finns det i dag naturliga läckage av gas i Sverige (kring Siljansbygden) som vi 
inte kan utvinna och bruka på grund av begränsningar i lagstiftningen. 

Mot bakgrund av detta önskar jag fråga energi- och näringsminister Ebba 
Busch följande: 

 

Avser ministern och regeringen att verka för att upphäva de förbud mot 
utvinning av kol, olja och naturgas och de skärpta regler för utvinning i 
alunskiffer som den förra regeringen införde? 

………………………………………

Tobias Andersson (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-02-22
Besvaras senast
2024-02-28 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


